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Vďaka Vám, naši učitelia!                                                                                                                                                                                     

Pri príležitosti Dňa učiteľov sa 
už tradične uskutočnili milé 
slávnosti pre pedagógov a všet-
kých, ktorí sa starajú o  výcho-
vu,  vzdelanie ale aj pohodlie 
a  bezpečnosť detí v  lamačskej 
škole a škôlke. Mestská časť zá-
roveň špeciálne ocenila troch 
z  nich za dlhoročnú a  obetavú 
prácu v  prospech lamačských 
detí. Viac na str. 5.

Polovica rozpočtu pôjde do školstva                 

Tohtoročný rozpočet Lamača je mierne pre-
bytkový. Jeho príjmy by mali dosiahnuť 
3.605.924 eur, na výdavky je vyčlenených 
3.605.341 eur. Z  tejto sumy je presne 49 per-
cent – 1.767.000 eur určených pre zabezpe-
čenie vzdelávania detí a prevádzky základnej 
a  materskej školy. Na marcovom rokovaní 
miestneho zastupiteľstva poslanci takisto roz-
hodli, že na údržbu a opravu komunikácií vy-
členili v Lamači 153.000 eur ( z toho 40.000 eur 
je alokovaných pre oblasť dopravného znače-
nia a  rezidenčného parkovania), na sociálne 
služby je vyčlenených 106.000 eur, na údržbu 
zelene a  verejných priestranstiev 92.000 eur. 
Kultúru a  organizáciu kultúrnych podujatí 
podporili v  rozpočte sumou 75.000 eur, na 
šport vrátane starostlivosti o  detské ihriská 
je 49.000 eur (z  tejto sumy tvoria 14.000 eur 
kapitálové výdavky, ktoré sú určené na revita-
lizáciu detských ihrísk).
Najväčšími investičnými akciami by mali 
byť  prvá etapa revitalizácie Malokarpatského 
námestia a  rekonštrukcia vstupných priestorov 
miestneho kina. Na obnovu centrálneho námes-

tia je z lamačského rozpočtu vyčlenených 65.000 
eur, ráta sa však i s dotáciou 20.000 eur od BSK. 
Na rekonštrukciu priečelia kina je alokovaná 
suma 28.000 eur. V rámci kapitálových výdavkov 
ráta rozpočet s  prostriedkami vo výške 64.000 
eur na projektové prípravy územného plánu 
zóny Zečák i  výstavby cyklotrasy Lamač-Dúb-
ravka, revitalizácie Vrančovičovej ulice i prípravy 
dobudovania kanalizácie v  tzv. starom Lamači. 
Komentár starostu P. Šramka k  rozpočtu si 
prečítajte na strane 2.

Ministerstvo chce Rázsochy                                         

Potrebu novej univerzitnej nemocnice v  Bra-
tislave (UNB) má vyriešiť výstavba nemocnice 
na Rázsochách a  rekonštrukcia, prípadne do-
stavba tej v  Ružinove. Financovať to má štát, 
pri výstavbe a prevádzke sa má spolupracovať 
so súkromníkom. Vyplýva to z  návrhu Minis-
terstva zdravotníctva (MZ) SR pre vládu. Rezort 
zdravotníctva odhaduje, že výstavba na Ráz-
sochách by mala stáť približne 263 miliónov 
eur. V komplexe novej univerzitnej nemocnice 
majú byť vysokošpecializované medicínske 

oblasti naviazané na vedeckovýskumné pra-
coviská. Budú tam aj centrá excelentnosti, kto-
ré budú poskytovať pacientom s  vybranými 
diagnózami komplexný servis a najšpičkovejšiu 
zdravotnú starostlivosť pod jednou strechou 
v  krajine. Podľa ministerstva pôjde o  najmo-
dernejšie vybavené centralizované pracovisko 
na  Slovensku. Rezort zdravotníctva predložil 
návrh v  polovici marca do medzirezortného 
pripomienkového konania. Teraz by mala ma-
teriál schvaľovať vláda. Viac o tejto téme v roz-
hovore s vicestarostom L. Baňackým.

Preventívne nariadenia v súvislosti  
s vtáčou chrípkou sú zrušené                                  

Regionálna veterinárna a  potravinová sprá-
va (RVPS) Bratislava-mesto zrušila 20. marca 
opatrenia, ktoré nariadila na konci decembra 
mestským častiam vo  štvrtom bratislavskom 
okrese v súvislosti s výskytom vtáčej chrípky. 
Urobila tak z dôvodu, že nariadené opatrenia 
boli zrealizované a od 11. februára nepribudol 
v  pôsobnosti bratislavskej RVPS žiadny nový 
prípad vtáčej chrípky.

Kolektív MŠ

Kolektív ZŠ

Všetky dôležité informácie o dianí v Lamači zdieľate na facebooku: Mestská časť Bratislava – Lamač
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Program 1: Plánovanie, manažment 
a kontrola

Program 2: Propagácia a marketing
Program 3: Interné služby
Program 4: Služby občanom

Program 5: Bezpečnosť
Program 6: Odpadové hospodárstvo
Program 7: Komunikácie
Program 8: Vzdelávanie
Program 9: Šport

Program 10: Kultúra
Program 11: Prostredie pre život
Program 12: Bývanie
Program 13: Sociálne služby
Program 14: Administratíva

Ako sa tvoril rozpočet                                                                                                                                                 

Rozpočet na rok 2017, v rámci ktorého bude mestská časť hospodáriť s objemom financií vo výške 3.605.924 eur a ktorého takmer presná polovica bude 
smerovaná do oblasti vzdelávania (1.766.673 eur), približuje starosta Lamača Peter Šramko.

Hneď na začiatku je potrebné povedať, že 
rozpočet sme tvorili s výhľadom realizácie in-
vestícií, ktoré sme už dlhšie plánovali a pomô-
žu zmeniť niektoré časti Lamača. Tak ako po 
minulé roky sú výdavky v  niektorých progra-
moch nevyhnutnou súčasťou každodenného 
života a nie je možné ich zásadne meniť. Patrí 
sem kultúra, propagácia a manažment, služby 
občanom, odpadové hospodárstvo, správa, 
prevádzka a údržba budov vo vlastníctve ale-
bo správe mestskej časti, a tiež bývanie. 
Pri schvaľovaní rozpočtu bol návrh doplnený 
na základe aktualizácie prognózy daňových 
príjmov o  zmeny v  programoch Prevencia 
kriminality, Dopravné značenie a  rezidenčné 
parkovanie, Základná škola, Materská škola 
a  Školská jedáleň, a  tiež v  programe Detské 
ihriská. S  týmito zmenami súhlasili všetci prí-
tomní poslanci a  som rád, že sme rozpočet 
i s týmito zmenami jednohlasne schválili. 
V oblasti sociálnych služieb, zníženie výdavkov 
neznamená zníženie rozsahu poskytovaných 
služieb v  roku 2017, avšak oproti minulému 
roku je znížený o  výdavok na zaobstaranie 
motorového vozidla pre rozvoz stravy, ktorého 
kúpu sme zrealizovali v roku 2016. V programe 

Prostredie pre život plánujeme zvýšenie sta-
rostlivosti o zeleň, ako aj pokračovanie v ošet-
rovaní vzrastlých stromov a  z  tohto dôvodu 
sme naplánovali zvýšenie výdavkov. Nárast 
nastal i  v  plánovaných výdavkov v  programe 
Komunikácie, nakoľko sa zapájame do pro-
jektu parkovacej politiky a  chceme v  tomto 
roku uviesť aspoň niektoré komunikácie do 
tohto režimu, a  to hlavne ul. Studenohorskú, 
Heyrovského a  Malokarpatské námestie. Zá-
roveň plánujeme vykonať úpravu parkovania 
v niektorých častiach nového i starého Lama-
ča, predovšetkým na miestach, kde sa vytvá-
rajú kolízne dopravné situácie medzi statickou 
a dynamickou dopravou. V oblasti bezpečnos-
ti sme na prelome rokov boli úspešní v našej 
žiadosti o podporu na rozšírenie kamerového 
systému, a  preto okrem dotácie použijeme 
i  vlastné prostriedky na osadenie ďalších ka-
mier, ktoré budú vyvedené na pult centrálnej 
ochrany, a  teda pod stálym dohľadom Mest-
skej polície. 
V  roku 2017 pokračujeme tiež v obnove det-
ských ihrísk z  kapitálových výdavkov, ako aj 
v  ich údržbe – výmena piesku, obnova náte-
rov, oplotení a ďalších drobných opráv.

Našou veľkou snahou je intenzívne spolupra-
covať na realizácii spoločného projektu cyklo-
mosta, ktorý má spojiť Lamač a Dúbravku po-
nad železnicu a popod diaľnicu. Tento projekt 
by BSK chcel realizovať už v tomto roku a boli 
by sme veľmi radi, keby sme ho vedeli uviesť 
do života. 
Tak ako bolo v  minulých číslach Lamačana 
uvedené, máme snahu sústrediť sa tiež na ob-
novu Malokarpatského námestia. Zo zverejne-
ného projektu by sme chceli v tomto roku zre-
alizovať podstatnú časť a pokiaľ nám nebudú 
stačiť finančné prostriedky rezervované v na-
šom rozpočte, ako aj získanie financií z dotácií, 
pripravujeme kroky na získanie finančných 
prostriedkov prostredníctvom úveru. Myslíme 
si, že je potrebné využiť súčasnú situáciu s níz-
kymi úrokovými sadzbami a  vykonať čo naj-
väčší objem prác z  plánovanej rekonštrukcie 
Malokarpatského námestia vrátané obnovy 
kina. 
Záverom chcem poďakovať všetkým poslan-
com a  zamestnancom, ktorí sa podieľali na 
zložitých prípravách rozpočtu pre rok 2017. 

Starosta Lamača Peter Šramko
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Milí Lamačania, 
v  posledných 
dňoch a  týždňoch 
si veľkú mediálnu 
pozornosť zaslú-
žila petícia o  ab-
solútnom zákaze 
hazardu v Bratisla-
ve. Aj ja som svo-
jím podpisom túto 
petíciu podporil, 
no od začiatku 

som pred absolútnym zákazom preferoval veľ-
mi prísnu reguláciu. To je podľa mňa riešenie, 
ako si poradiť s tým, čo Bratislavu naozaj trápi 
– premnoženými herňami na sídliskách, ktoré 
špatia mesto a  ničia životy jednotlivcov i  ce-
lých rodín. Na druhej strane veľmi prísna regu-
lácia neznamená extrém, s ktorým je spojené 
riziko prehraných súdnych sporov a  ťažkých 
finančných dopadov pre mesto a veľmi, veľmi 
reálnu obavu, že budú vznikať čierne herne, 
ktoré nemá kto kontrolovať a ktoré budú pod-
necovať ďalšiu trestnú činnosť.
To, aby daná petícia bola úspešná, musela za-
bezpečiť novela zákona o  hazardných hrách, 
ktorú prijala NR SR a  ktorá znížila požadova-
né kvórum v prípade Bratislavy na 15 %. Bez 
tohto zníženia by petícia nebola úspešná, 
keďže niekoľko stoviek petičných hárkov za 
záhadných okolností na magistráte „sublimo-
valo“. V  prípade našej mestskej časti novela 
zákona vyženie od 1.1.2018 hracie výherné 
automaty z prevádzok krčiem. U nás v Lamači 
sa to dotýka dvoch pohostinských prevádzok, 

a tak by ostalo v našom katastri len jedno ka-
síno v nákupnom centre Bory, kde budú môcť 
hrať iba tí, ktorí prejdú kontrolou. Preto som 
hlasoval nie za absolútny zákaz, ale za veľmi 
prísnu reguláciu, ktorá by ponechala prevádz-
ky kasín v  nákupných centrách či hoteloch. 
Ostatné herne by museli zmiznúť z ulíc Brati-
slavy. Toto bol náš návrh, o ktorom nám, žiaľ, 
nebolo dovolené hlasovať. Máme skutočné 
šťastie, že sa ako samospráva v Lamači správa-
me zodpovedne a  nedovolili sme, aby herňa 
vznikla v bývalom objekte Agro Bio pri pošte. 
Nezanedbateľné sú aj príjmy do pokladnice 
mesta, aj keď plne chápem, že ide o  hodno-
tové hlasovanie a  peniaze sú až na druhom 
mieste. Keďže tento článok píšem pred 30.3., 
sám neviem, ako to nakoniec s hazardom do-
padne. Ak mám ako mestský poslanec súhlasiť 
s tým, že v prípade hazardu ide o hodnotové 
hlasovanie, tak potom v  prípade plota okolo 
ambasády USA to platí dvojnásobne. Ja, a pev-
ne verím aj mnohí z vás, milí Lamačania, máme 
už dosť tohto ohyzdného plota okolo americ-
kej ambasády, ktorý špatí celé Hviezdoslavo-
vo námestie, jediné promenádne námestie 
v  Bratislave. Američania si chceli v  rámci ná-
jomnej zmluvy dať výnimku, že budú naďalej 
platiť za celý priestor iba 0,03 eura v prípade, 
že im Kongres USA neschváli 481.000 eur za 
prenájom. Našťastie ani druhýkrát sme Ame-
ričanom na lep nesadli a  nebola schválená 
táto nájomná zmluva. Nuž ale poďme k našim 
lamačským témam: do konca marca by malo 
byť vyhlásené verejné obstarávanie na križo-
vatku pri Pantlovi, kde máme alokovanú sumu 

850.000, a  taktiež máme cca 170.000 eur vy-
členených na opravu cesty Podháj. Osobne 
sme si to v  Lamači potvrdili s  riaditeľom GIB 
a  šéfom oddelenia komunikácií na meste, za 
čo im ďakujem, že si našli čas prísť osobne do 
Lamača. Križovatka pri Pantlovi, oprava ulice 
Podháj, to sú pre mňa skutočné témy a  nie 
hazard či plot, z ktorého sa ale my Lamačania 
nenajeme. Cítil som však, že sa k tomu musím 
na rovinu vyjadriť, aby ste poznali môj názor. 
Preto Vám všetkým, milí priatelila, želám veľa 
zdravia a požehnanú Veľkú noc.

Radoslav Olekšák 
miestny a mestský poslanec za Lamač

Naša mestská časť Lamač bola opätovne úspeš-
ná pri podávaní žiadosti o  dotáciu v  oblasti 
prevencie kriminality, ktorého výzvu vyhlasoval 
rezort Ministerstva vnútra SR. V rámci projektu 
rozšírenia kamerového systému v katastrálnom 
území mestskej časti Bratislava-Lamač získala 
pre rok 2017 finančné prostriedky zo štátne-
ho rozpočtu vo výške 20.000 eur. Z  vlastných 
zdrojov vyčlenila v rámci schvaľovania rozpočtu 
čiastku 10.000 eur, to znamená, že na projekt 
má celkovo k dispozícii 30.000 eur.
Pôvodný projekt rieši osadenie 8 kamier na 
exponovaných miestach v  Lamači, vytipova-
ných v spolupráci s príslušníkmi PZ SR a MsP. 
Návrh rozmiestnenia zohľadňuje doterajšie 
poznatky zo štatistík trestnej a priestupkovej 
činnosti.
V súčasnosti existujúci a funkčný kamerový sys-
tém vo vlastníctve mestskej polície tvoria 4 ka-
mery pracujúce v digitálnom režime, monitoru-
júce priestranstvo na Malokarpatskom námestí, 
okolie základnej školy a voľnočasového areálu. 
Plánované riešenie rozšírenia kamerového sys-
tému umožní mestskej časti doplniť monitoro-
vanie na verejných priestranstvách a  verejne 
prístupných miestach, pričom plošne riešime 
najkritickejšie časti územia, špecifikované zo 
skúseností a štatistík získaných z pôsobenia zlo-
žiek Policajného zboru SR, Mestskej polície, ako 
i  z  podnetov občanov mestskej časti. Návrh 

zohľadňuje i  reálne návrhy a  podnety obyva-
teľov Lamača. Umiestnenie kamier by malo 
monitorovať vstupy a  výstupy z  katastrálneho 
územia systémovo a  komplexne, čím prispeje 
i k zdokumentovaniu a objasneniu spáchaných 
trestných skutkov a priestupkov. 
Kamerový systém poslúži i  ako objektívny ná-
stroj pri odhaľovaní prejavov vandalizmu, ná-
silnej trestnej činnosti, znečisťovania verejných 
priestranstiev, zakladania nelegálnych skládok 
odpadu, krádeží a  dopravných priestupkov, 
ako i  iných prejavov protispoločenskej činnosti 
v území.
V neposlednom rade poslúži i k okamžitým zá-
sahom pri vzniku mimoriadnych situácií - ha-
várií, požiarov a iných krízových situácií a uda-
lostí.
Dôležitým prvkom inštalácie systému je i  jeho 
preventívny účinok - upustenie páchateľov 
od protispoločenských konaní uvedomujúc si 
ohrozenie z  odhalenia a  usvedčenia prostred-
níctvom monitorového záznamu. Z  pohľadu 
odhaľovania trestných skutkov a priestupkov je 
záznam obrazu účinným prostriedkom vyhľa-
dávania páchateľa. Navrhovaný systém prispeje 
k zvýšeniu bezpečnosti obyvateľov i návštevní-
kov Lamača. 
V  súčasnej dobe pripravuje pracovná skupina 
podklady k  verejnému obstarávaniu, konkreti-
zuje vytipované miesta a rieši možnosti technic-

kého napojenia jednotlivých kamier. O  ďalších 
krokoch Vás budeme informovať v  niektorom 
z ďalších čísiel mesačníka Lamačan.

Michaela Kövári Mrázová
prednostka Lamača

O hazarde, plote a iných veciach                                                                                                                                                                                                                                                   

Bezpečnosť bude strážiť väčší počet kamier                                                                                                                                                                                                                           

Dôležitý oznam pre majiteľov 
pozemkov v oblasti Zečák

V nadväznosti na informáciu v marcovom 
čísle Lamačana, ktorou sme upozorňovali 
na nezhodu v uvádzaní mien vlastníkov po-
zemkov na listoch vlastníctva (na ktorých 
je často meno zosnulého občana), žiadame 
právoplatných dedičov, aby si zaktualizo-
vali svoje údaje na Katastrálnom odbore 
Okresného úradu Bratislava. Zoznam zo-
snulých vlastníkov pozemkov v  lokalite 
Zečák je zverejnený na webe mestskej 
časti (www.lamac.sk), a taktiež  na úradnej 
tabuli. Záznamy vlastníkov zapísaných 
k  podielom na pozemkoch v  urbariáte 
sú riešené Lesným spoločenstvom maji-
teľov Urbariátu a Lesnej spoločnosti.
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Pamätám si, že keď sme Vás oslovili so stručným 
zhodnotením prvého roku vášho pôsobenia v  or-
gánoch lamačskej samosprávy, zdôrazňovali ste, 
že je potrebné dotiahnuť do konca sľubne rozbe-
hnuté projekty, v  niektorých prípadoch ako napr. 
Zečák, ešte viac zintenzívniť úsilie. Keď sa na veci 
pozeráte optikou dneška, môžete povedať, že sa 
začínajú premieňať vízie do konkrétnej podoby?
Myslím, že môžeme hovoriť o  preukázateľnom po-
sune, čo ma samozrejme teší. Príkladom je príprava 
územného plánu zóny, kde sme sa dostali k prezen-
táciám konkrétneho návrhu územného plánu zóny 
a diskutovali sme o tom prostredníctvom historicky 
najväčšej priamej komunikácie s občanmi. Samozrej-
me, musíme stále hovoriť o tom, že veľa vecí je pripra-
vených, len ich potrebujeme dostať do tej realizačnej 
fázy. Ale práve s týmto cieľom som prijal ponuku ujať 
sa povinností zástupcu starostu.

Ak sme spomenuli Zečák, iste je v príprave územno-
plánovacej dokumentácie veľmi dobrou správou 
potvrdenie rezortu zdravotníctva, že ráta s dostav-
bou Rázsoch...
Pre Zečák je to zásadný impulz, pretože nemocnica je 
najväčší projekt, ktorý sa nachádza na riešenom úze-
mí, na ktorý sa spracováva územný plán zóny. Takže 
to, že je tu ten záujem, na ktorom sa dúfam nič ne-
zmení, veľmi pomôže pri riešení celej oblasti.

Zrýchli sa tým tvorba územného plánu zóny?
Ten je pripravený, samozrejme, v  tom zmysle, že sa 
doň môžu dostať aj námety, pripomienky či dohody 
vlastníkov v rámci regulačných blokov, ktoré sme pri-
jali a vyhodnocujeme ich. Benefit je skôr v tom, že už 
v tomto návrhu územného plánu zóny, keďže sme po-
čítali s nemocnicou, sú zahrnuté všetky potreby , ktoré 
si areál novej nemocnice bude vyžadovať. Nepotrebu-
jeme teda návrh z tohto hľadiska prepracovávať.

Rázsochy sú niekoľkoročnou témou, v  minulom 
volebnom období úplne vypadli z  hry, po trapase 
s projektom nemocnice na Patrónke sa však začalo 
o nich znovu uvažovať, teraz už sú reálnym plánom 
nového modelu univerzitnej nemocnice v  Brati-
slave. Dá sa povedať, že je to zadosťučinením aj 
pre  Vás, ktorý sa touto agendou zaoberáte?
Je to výsledok niekoľkoročného snaženia Lamača 
a potvrdenie toho, čo sme komunikovali od začiatku, 
že z pohľadu lokality i pozemku, ale už aj uskutočne-
ných krokov, je to najlepšia voľba. To územie umožňu-
je veľkú variabilitu, aj z pohľadu konštrukčného stavu 
skeletu stavby môže prísť k  úpravám pôvodného 
architektonicko-dispozičného riešenia, korešpondu-
júcim s aktuálnymi požiadavkami. Je tu právoplatné 
stavebné povolenie, je možná zmena stavby pred do-
končením. Akákoľvek alternatíva, vyžadujúca nájde-
nie novej lokality, výkup pozemkov, prípadne zmenu 
územného plánu, by bola náročnejšou cestou.

Okrem Zečáku sa čoraz viac hovorí o  cyklotrase 
spájajúcej Lamač a Dúbravku. Ako postupujú prí-
pravy?

V  súčasnosti sme vo fáze územného konania, pri-
pravujeme dokumentáciu pre stavebné povolenie. 
Aktuálne prebiehajú geologické prieskumy potreb-
né pre výstavbu. V priebehu jari by mala byť doku-
mentačná príprava hotová, aby bolo možné vyhlásiť 
verejné obstarávanie.

Je teda reálne, že sa začne stavať v tomto roku?
Nepripúšťame inú možnosť. A  vzhľadom na to, že 
samotná výstavba si nevyžaduje dlhý čas, keďže 
náročnejšou pasážou je len inštalovanie mostného 
objektu ponad železničnú trať, v prípade plynulého 
priebehu všetkých prípravných a  realizačných fáz 
by mohla byť cyklotrasa už v  tomto roku realitou. 
Samozrejme, musíme rátať s tým, že jednotlivé pro-
cesy majú aj svoje zákonné lehoty, ktoré musíme 
dodržiavať.

Sú úvahy, ako tento projekt využiť v ďalšom rozši-
rovaní cyklotrás?
Áno, naše plány súvisiace s cyklotrasami siahajú ďa-
lej, máme predstavu, kde budovať ďalšie cyklochod-
níky ako samostatné koridory, no táto cyklotrasa by 
mala byť výrazným impulzom pre rozvoj cyklodopra-
vy v našej mestskej časti. A som presvedčený, že to 
bude projekt, ktorý bude mať celomestskú odozvu 
a zarezonuje v celom regióne. Napokon, intenzívne 
na ňom spolupracujeme s Bratislavským samospráv-
nym krajom.

V Lamačanovi sme predstavili aj projekt revitalizá-
cie Malokarpatského námestia. V tomto roku príde 
k prvej fáze celkovej obnovy. Kedy začnete hľadať 
zhotoviteľa?
Verejné obstarávanie by sme mali vyhlásiť v priebehu 
najbližších dní. Prostriedky sme alokovali v rozpočte, 
rátame tiež s dotáciou od BSK.

Bude už v  prvej fáze revitalizácia viditeľná, resp. 
neprehliadnuteľná?
Áno. Logicky tým, ako je členené námestie, musíme 
začať tou vrchnou časťou, ktorá ráta i  s  rekonštruk-
ciou priečelia kina. Nasledovať bude hlavný zhromaž-
ďovací priestor, v rámci ktorého by sme chceli upraviť 
aj dom služieb. Máme predstavu, že by sme gastro-
prevádzky sústredili do jedného bloku, vytvorili by 
sme i ucelený pás letných terás. Ostatné prevádzky 
by sme chceli sústrediť na druhú stranu smerom 
k parkovisku, ktoré tiež potrebuje riešenie. Momen-

tálne rokujeme aj s  majiteľom nefunkčnej tržnice 
o  odkúpení, zároveň i  s  prevádzkovateľmi, ktorí by 
rozšírili portfólio služieb.

Spomínali sme dotáciu z  BSK, bude snahou nájsť 
aj mimorozpočtové zdroje pre ďalšie fázy revitali-
zácie?
Určite, sledujeme možnosti, ktoré poskytujú prísluš-
né fondy a  výzvy grantových programov. To sa ale 
týka aj ďalšieho strategického projektu – revitalizácie 
Vrančovičovej ulice. 

V prípade Vrančovičovej je situácia komplikovaná 
tým, že pozemky v tejto časti majú viacerých maji-
teľov, prípadne správcov. Čo by sa ale malo podariť 
v horizonte jedného-dvoch rokov?
Ako sme už v Lamačanovi predstavili, našu pozor-
nosť zameriavame na revitalizáciu stredného zele-
ného pásu, ktorého stav v kontraste s opravenými 
komunikáciami naozaj bije do očí. Chceli by sme 
to riešiť spolu so Slovenským vodohospodárskym 
podnikom. Revitalizáciu toho stredného pásu vní-
mame ako možnosť uskutočniť protipovodňové 
opatrenie, keďže prekryté koryto potoka zachytáva 
a odvádza vodu z okolitých kopcov a pri prívalových 
dažďoch je intenzívne zavodnené. Našou predsta-
vou je nahradiť súčasné prekryté koryto potrubným 
zberačom s  prípadnými súbežnými drenážnymi 
vetvami a  na povrchu na kóte zníženej na úroveň 
cestných komunikácií riešiť parkovú úpravu spolu 
so spevnenými plochami, vodnými prvkami a drob-
nou architektúrou. V tomto volebnom období mu-
síme s  vodohospodármi dohodnúť aspoň postup 
revitalizácie.

Aké sú ďalšie výzvy?
Veľkou je Rozálka. Mrzí nás súčasný stav, musíme 
aktívne pristúpiť k sanácii tejto pamiatky. Preto sme 
i  ako poslanci splnomocnili starostu, aby v  mene 
mestskej časti rokoval o zverení tohto objektu, kto-
rého vlastníkom je hlavné mesto, do správy mestskej 
časti (píšeme podrobnejšie na strane 6). A zaoberá-
me sa aj miestnym poplatkom za rozvoj, presnejšie 
návrhom spravovania a využitia výnosu poplatku, ke-
ďže v prípade aplikácie vyvstáva viacero nedorieše-
ných otázok. Verím, že náš návrh, ktorý finalizujeme, 
by mohol byť príkladom i pre ostatné mestské časti 
v Bratislave. Po definitívnom nastavení tohto modelu 
ho bližšie predstavíme aj v Lamačanovi.

L. BAŇACKÝ: Prípravnú fázu projektov máme vyriešenú, spúšťame realizáciu
Mestská časť si v  aktuálnom volebnom období 
zadefinovala niekoľko strategických rozvojových 
projektov. Pri ich dokumentačnej príprave i reali-
začných fázach spolupracuje poslanec miestneho 
zastupiteľstva, predseda stavebnej komisie a  od 
januára aj vicestarosta Lamača Lukáš Baňacký. 
Pozhovárali sme sa s ním o aktuálnom stave vecí.
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Z kolektívu pedagógov z MŠ bola ocenená 
pani učiteľka Ivana Domoráková.

„Pani učiteľka vyštudovala SPgŠ Bullova, po 
skončení začala pracovať v školstve, neskôr na 
istý čas pôsobila v inom odvetví. Do MŠ v La-
mači nastúpila pred 9 rokmi. Do kolektívu za-
padla okamžite pre svoju bezprostrednosť. Má 
láskavú povahu a veľmi dobré srdce. Je veľmi 
obľúbená medzi pedagogickým kolektívom 
i  medzi ostatnými zamestnancami. Deti ju 
veľmi ľúbia, venuje sa im s veľkou trpezlivos-
ťou a  otvorenosťou. Je veľmi kreatívna a  má 
výborný vkus. Pre deti aj kolegyne je veľkou 
inšpiráciou. Vždy je ochotná pomôcť, či sa to 
týka zastupovania alebo inej pomoci, kolegy-
ne sa vždy na ňu môžu obrátiť. Svojimi názor-
mi a postojmi vnáša do kolektívu zamestnan-
cov aj detí pohodu a dobrú náladu,“ povedala 
riaditeľka MŠ Barbora Liptáková.

Ocenili pedagogičky                                                                                                                                                                                                           
Na konci marca sa uskutočnila už tradičná slávnosť ku Dňu učiteľov, na ktorej mestská časť ocenila pedagógov, dlhoročne pôsobiacich v Lamači, ktorí sa 
výrazným spôsobom pričinili o výchovu a vzdelanie lamačských detí a kvalitatívny rozvoj školstva v Lamači.

Za základnú školu ocenili pani Antóniu Ormandyovú a Zoru Šajbenovú.

Základná škola v  Lamači v  sep-
tembri 2017 oslávi 40. výročie 
jej otvorenia. Sú len dvaja ľudia 
– dve pani vychovávateľky, kto-
ré pôsobia v  škole prakticky od 
otvorenia jej brán. Tónka a  Zor-
ka venujú väčšinu svojej peda-
gogickej činnosti práci s  deťmi 
Lamača. Vždy sa snažili aktívne 
pracovať so žiakmi, spolupraco-
vali s rodičmi. Vychovali niekoľko 
generácii žiakov. V  kolektíve sa 
môžeme vždy na obe spoľahnúť 
a obrátiť,“ povedala o oboch oce-
nených riaditeľka ZŠ Alena Petá-
ková.

Antónia Ormandyová svoju pedagogickú kariéru začala v roku 1978 ako učiteľka v MŠ na Ma-
lokarpatskom námestí. O rok neskôr, v roku 1979, nastúpila ako vychovávateľka v ZŠ na Malo-
karpatskom námestí (vtedajšom Námestí Wilhelma Piecka), kde pracuje až do dnešného dňa, 
t. j. už 38 rokov. Okrem práce vychovávateľky učila výchovné predmety na II. stupni, a  tiež 
vykonávala prácu asistenta učiteľa. Popri práci v škole pracovala aj pre rôzne organizácie, napr. 
ako sudca z  ľudu v  IV. obvode, tajomníčka Zväzu žien v  Lamači, aj ako členka Slovenského 
Červeného kríža.
Zora Šajbenová začala pracovať v školstve hneď po dokončení štúdií v roku 1968 v ZŠ v Dolnom 
Kubíne ako vychovávateľka. V  roku 1976 prišla do Lamača, kde ju vtedajší Obvodný národný 
výbor prijal na pracovnú pozíciu vychovávateľky do lamačskej školy na Borinskej ulici. V čase 
vzniku terajšej Základnej školy na Malokarpatskom námestí (vtedy ešte na Námestí Wilhelma 
Piecka), nastúpila už v prvom školskom roku   - v  roku 1977 - ako vychovávateľka v školskom 
klube detí a pracovala v ňom až do tohto školského roka, čo je obdivuhodných 40 rokov, počas 
ktorých vychovávala dve generácie Lamačanov.

Povinný záPis 
detí do prvých ročníkov v základnej škole  

na školský rok 2017/2018

sa uskutoční 

21.04.2017 (piatok) v čase od 15.00 hod. do 18.00 hod. a
22.04.2017 (sobota) v čase od 8.00 hod. do 12.00 hod.

v ZŠ na Malokarpatskom námestí.

Zápis sa týka detí, ktoré dosiahnu k 31.08.2017 vek 6 rokov, ako aj detí, 
ktorým bol odložený začiatok povinnej školskej dochádzky o jeden rok.

Na zápis treba prihlásiť aj deti zdravotne postihnuté a zároveň priniesť úradný doklad o dru-
hu postihnutia, aby sa včas zabezpečilo ich vhodné zaškolenie alebo prijali ďalšie opatrenia.

Pri zápise zákonný zástupca dieťaťa povinne predloží:
•	 občiansky preukaz,
•	 rodný list dieťaťa k nahliadnutiu,
•	 v prípade, že má dieťa zdravotné alebo iné závažné problémy, je potrebné priniesť 

i potvrdenie od odborníka (lekár, psychológ a pod.),
•	 ak chcete dieťa predčasne zaškoliť, je potrebné doniesť odporúčanie detského lekára 

a Centra pedagogického a psychologického poradenstva a prevencie.

Tlačivá k zápisu nájdete na webovej stránke Základnej školy: www.skolalamac.sk
Počas zápisu bude Základná škola zisťovať aj záujem o umiestnenie detí v projekte „ Lamačskí 
nulťáci“.

DOD v ZŠ
Základná škola pozýva 28. apríla na  

Deň otvorených dverí. 

V čase od 8.00 do 9.40 h na vyučovanie do:
2.A, 2.B, 2.C, 4.A, 4.B, 4.C,  
5.A, 5.B, 5.C, 6.B,  8.A, 8.B

v čase od 9.50 do 11.40 hod. na vyučovanie do:

1.A, 1.B, 1.C, 3.A, 3.B, 3.C, 6.A, 7.A, 7.B, 9.A

v čase od 14.00 do 15.00 hod. na činnosť ŠKD

Prosíme, aby ste rešpektovali zvonenie 
a harmonogram jednotlivých tried!

Ocenené pedagogičky s kyticou kvetov v spoločnosti vedenia 
školy a starostu Lamača

ZŠ oslávi 40. výročie
V budúcom školskom roku bude naša 

základná škola oslavovať 40. výročie svojho 
otvorenia. Bolo to v septembri 1977, keď 

jej bránu prekročili prví žiaci a zasadli do jej 
nových lavíc. Boli by sme radi, keby ste sa 

pridali k nám a prispeli svojou spomienkou 
na tieto začiatky - či už fotografiou, 

zoznamom spolužiakov alebo spomienkou 
na obľúbenú pani učiteľku. Privítame 
i krátku príhodu alebo pohľad na roky 

v našej škole. Príspevky môžete posielať 
mailom - info@skolalamac.sk alebo priniesť 
osobne do ZŠ. Vopred ďakujeme za každý 

príspevok.

Všetky dôležité informácie o dianí v Lamači zdieľate na facebooku: Mestská časť Bratislava – Lamač
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Lamač požiadal hlavné mesto o  zverenie 
kaplnky sv. Rozálie do správy mestskej časti. 
Cieľom tohto zámeru je získať prostriedky na 
rekonštrukciu tejto národnej kultúrnej pa-
miatky, ktorá je v havarijnom technickom sta-
ve. „Je to naša najvýznamnejšia kultúrna pa-
miatka a architektonická dominanta, vnímaná 
aj ľuďmi, ktorí nie sú z Lamača. Súčasne je jed-
nou z mála stavieb takéhoto charakteru v rám-
ci celého územia Bratislavy. Preto je pre nás 
mimoriadne dôležité, aby sme túto pamiatku 
podporili a zachovali,“ zdôraznil zástupca sta-
rostu Lukáš Baňacký.
Zub času i  chýbajúca rozsiahlejšia sanácia 
historického objektu v  posledných rokoch sa 
podpísali pod viaceré problémy, ktoré je po-
trebné akútne riešiť - poškodenie dreveného 
krovu, nevyhovujúci stav strešnej krytiny, na-
rušené omietky či vlhkosť obvodových stien 
a ďalšie problémy. Ak by Lamač získal kaplnku 
do svojho majetku od hlavného mesta, mohol 
by sa uchádzať o eurofondy i ďalšie nenávrat-
né finančné príspevky.
Ranobaroková kaplnka sv. Rozálie bola posta-
vená v rokoch 1680 až 1682 z vďaky za ukon-
čenie morovej epidémie, ktorá si v  rokoch 
1678-1679 vyžiadala viac ako 12.000 obetí. 
Mesto jej stavbu financovalo z verejnej zbier-
ky obyvateľov. Až do konca druhej svetovej 
vojny bola cieľom pútí. Posledná väčšia opra-
va kaplnky sa realizovala v rokoch 1974-1975.

Lamač chce zachrániť Rozálku, snaží sa ju získať od mesta                                                                                                                                     

Obnovme si svoj dom
Na obnovu a  rekonštrukciu národných 
kultúrnych pamiatok je možné využiť do-
táciu z grantového programu Ministerstva 
kultúry SR Obnovme si svoj dom. Prostred-
níctvom neho sú podporované menšie in-
vestičné projekty obnovy a  reštaurovania 
národných kultúrnych pamiatok zapísa-
ných v  Ústrednom zozname pamiatkové-
ho fondu a  v  Zozname svetového kultúr-
neho dedičstva UNESCO. V  prípade tohto 
dotačného programu je však nepravdepo-
dobné, že sa podarí získať dotácia v tomto 
roku, vzhľadom na to, že žiadosti musia 
byť predložené do 18. apríla 2017, navyše 
príjemca dotácie musí mať vypracovaný 
posudok od ProMonumenta – prevencia 
údržbou, čo je špeciálny tím vytvorený 
v štruktúrach Pamiatkového úradu SR, kto-
rý zabezpečuje monitoring i  poradenstvo 
v prípade národných kultúrnych pamiatok 
a  plánu ich obnovy. Keďže i  zverenie ma-
jetku z hlavného mesta do správy mestskej 

časti si i administratívne vyžiada určitý čas, 
dotačný program Ministerstva kultúry by 
mohol byť pomocou v ďalších rokoch.

Fondy EHP 
Tento fond vytvorili Nórsko (hlavný donor, 
zabezpečujúci cca 96 % prostriedkov), Lich-
tenštajnsko a Island. Všetky spomínané kra-
jiny nie sú členmi EÚ, no na základe dohody 
s Úniou pomáhajú svojimi finančnými pro-
striedkami znižovať sociálnu a  ekonomic-
kú nerovnosť v Európskom hospodárskom 
priestore (EHP) a  pomáhajú k  zblíženiu 
jednotlivých krajín. Dotácie z  Fondu EHP 
sa poskytujú v piatich konkrétnych progra-
moch, ktoré sa týkajú adaptácie na klimatic-
ké zmeny, rozvoja občianskej spoločnosti, 
podpory inovácií, transparentnosti verejnej 
správy, ale aj ochrany kultúrneho dedičstva. 
Pre túto oblasť, v  rámci ktorej sa financuje 
aj obnova kultúrnych pamiatok, je v novom 
programovom období 2014-2021 pre Slo-
vensko alokovaných 17, 5 milióna eur.

OZNAM
Miestny úrad mestskej časti Bratislava – La-
mač týmto oznamuje, že od 1.04.2017 do 
15.05.2017 bude vykonaná celoplošná pre-
ventívna a  ochranná DERATIZÁCIA verejných 
priestranstiev a budov v správe MČ BA – Lamač.

Fondy, ktoré by mohli pomôcť Rozálke
Ako hrali naši

Futbalisti FK Lamač
A-tím
12.3. ŠK Vrakuňa – FK Lamač 1: 2 (1:1)
19.3. FK Lamač – TJ Čunovo (odložené 
na 5.4.)

26.3. ŠK Závod - FK Lamač 3:4 (1:1)
Dorast
25.3. ŠK Pusté Uľany –FK Lamač 9:0 (3:0)
Starší žiaci 
25.3. FK Lamač – FK Scorpions Bratislava 3:1 (1:1)
Mladší žiaci
25.3. FK Lamač – ŠK Nová Dedinka 0:1 (0:1)

Hokejbalisti SAV Lamač

15. kolo SAV Lamač - K. Ves Knights 24:6 
16. kolo HBC Greenhorns - SAV Lamač 3:12 (0:2, 
2:6, 1:4)
17. kolo SAV Lamač - HBK Nivy 5:2 (0:1, 4:0, 1:1)
18. kolo SAV Lamač - TČNP Rača 8:6 (5:3, 3:0, 0:3) 
(predohrávka 22. kolo)Tehelné Pole: SAV Lamač  3:5 
(0:2, 2:2, 1:1)
SAV Lamač je už v predstihu víťazom základnej 
časti BHBL, a to bez ohľadu na výsledok posled-
ného zápasu SAV-Hancop, ktorý sa odohrá 8. 4.
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Bezplatná právna poradňa 
pokračuje aj v  roku 2017

Lamačania môžu i naďalej každý pondelok 
využiť služby bezplatnej právnej pomoci, 
ktorú poskytuje mestská časť v spolupráci 
s  advokátskou kanceláriou JUDr. Štefa-
na Kočana PhD. Bezplatné konzultácie sú 
možné v pondelok od 13.00 h do 15.00 h 
v  priestoroch Kina Lamač, Malokarpat-
ské námestie 3, Bratislava, v  zasadacej 
miestnosti na 1. poschodí.
Právne poradenstvo sa týka oblasti občian-
skeho, obchodného, trestného, správneho, 
pracovného a rodinného práva.
Kontakt: 0905 706 373
kocan.advokat@gmail.com

V posledný marcový utorok sa stretli jubilanti, 
ktorí dosiahli 75, 80, 85 a viac rokov. Tentoraz 
to boli seniori, ktorí sa narodili v  mesiacoch 
január až marec. V  milej a  príjemnej spoloč-
nosti, v ktorej jubilantom popriali veľa zdravia, 

dobrej nálady i životného optimizmu zástup-
covia mestskej časti, sa najväčším počtom ro-
kov mohli pochváliť pani Arizka Tomšů, ktorá 
oslávila 92 rokov a pán Jozef Ondrovič, ktorý 
v tomto roku dovŕšil 90-tku. 

Stretnutie jubilantov                                                                                                                                                               

Oslávenci so zástupcami mestskej časti

V Divadielku došlo k putovaniu 
Rozprávkovom                                                                   

V lamačskom Divadielku malo v marci premié-
ru Divadlo Babena. Jeho dve predstaviteľky 
Lucia Arendášová-Barcziová a  Mária Benkov-
ská odohrali predstavenie, v  ktorom pospá-
jali motívy známych rozprávok Jozefa Cígera 
Hronského, Jána Uličianskeho a Tomáša Jano-
vica. Malí diváci sa tak dozvedeli o    rozpráv-
kových varechách Dreveného tata, stretli sa 
s pomarančovými domorodcami a zavítali i na 
snehuliacke ostrovy. Na Divadielku nechýbalo 
ocenenie za kresby pripomínajúce predchá-
dzajúce predstavenie, tombola v  Šťastíčku. 
Keďže sa marcové predstavenie odohralo  
19. marca, špeciálnu pozornosť dostali Jozefo-
via, ktorí sa v sále nachádzali, Jozef Burák starší 
a mladší.

JARNÉ UPRATOVANIE
Zbavte sa objemného odpadu, ktorý vám zaberá miesto v pivniciach a garážach. V apríli 
i máji budú pre tento účel v mestskej časti pristavené veľkokapacitné kontajnery.

HArMOnOgrAM PrIStAVenIA VeľKOKAPACItnýCH KOntAjnerOV

Dodanie deň Odber deň Miesto pristavenia

03.04.2017 pon 05.04.2017 str Vrančovičova (pohostinstvo),  
Vrančovičova (požiarna zbrojnica), Zlatohorská 
(stred)

05.04.2017 str 07.04.2017 pia Borinská/Lediny, Cesta na Klanec 93,  
Segnáre (otočka MHD)

07.04.2017 pia 10.04.2017 pon Rajtákova (pri Rozálskej kaplnke)

07.04.2017 pia 10.04.2017 pon Cesta na Klanec 67, Cesta Na Klanec 22 (pri ihrisku)

10.04.2017 pon 12.04.2017 str Cesta na Klanec (križovatka Zkorínska dom č. 7 (20)),  
Pod Zečákom 51, Pod Zečákom 85 (slepá)

19.04.2017 str 21.04.2017 pia Skerličova/Kunerádska, Segnáre/Rácova, Zidiny 3-5

21.04.2017 pia 24.04.2017 pon Cesta na Klanec (Klanec lúka), Zelenohorská 5, 
Lamačská cesta 37

24.04.2017 pon 26.04.2017 str Na Barine - penzión, Na Barine 19, Bakošova 4

26.04.2017 str 28.04.2017 pia Bakošova 24, Bakošova 44,  
ZŠ Malokarpatské námestie

03.05.2017 str 05.05.2017 pia Stanekova/Havelkova (križovatka), Podháj 51 a 151

10.05.2017 str 12.05.2017 pia Studenohorská 3

10.05.2017 str 11.05.2017 štv Studenohorská 63 (7 m3)

10.05.2017 str 12.05.2017 pia Studenohorská 20 - kotolňa

11.05.2017 štv 12.05.2017 pia Studenohorská 63 (7 m3)

12.05.2017 pia 15.05.2017 pon Studenohorská 17 a 54, Heyrovského 10

15.05.2017 pon 17.05.2017 str Heyrovského 6 a 13, Studenohorská 91

Upozornenie:

Kontajnery slúžia na uloženie objemového odpadu z domácností ako je napríklad starý 
nábytok (postele, sedačky, kuchynské linky a pod.). Do kontajnerov je prísne zakázané 

vhadzovať stavebný odpad, elektroodpad, nebezpečný a toxický odpad ako aj bioodpad.
Veľkoobjemný odpad musí byť rozložený, nie v celosti !!! (kvôli šetreniu miesta).

Na Jozefa sa na Divadielko prišli pozrieť Jozef 
Burák mladší i starší.



Jubilanti v apríli                                         

Pospíšková Mária 97
Sopirová Miloslava 95
Doranský Ján 93
Stejskalová Juliana 93
Venzarová Anna 93
Balagová Melánia 90
Kosnáčová Mária 90
Zábojníková Magdaléna 90
Čulíková Mária 89
Krištín Vincent 89
Némethová Mária 87
Hlinický Jaroslav 86
Kákošová Dagmar 86
Vančová Mária 85
Albrecht František 80
Demovič Rudolf 80
Rosenbergerová Ludmila 80
Jánošík  Ivan 75
Ištoková Emília 75
Korčeková Eva 75
Argalášová Anna 75
Nemčeková Mária 75

 mesačník samosprávy Mestskej časti MÚ BA-Lamač
Adresa redakcie: MÚ Lamač, Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava, tel.: 64 78 00 65. Redakčná rada: Mgr. Eva Černá, JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Radoslav Olekšák, Mgr. Erik 
Mader, zodpovedný redaktor: Mgr. Erik Mader, plošnú a riadkovú inzerciu preberá: Mária Šimončičová, simoncicova@lamac.sk, Vydáva: Mestská časť Bratislava-Lamač, 
Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava, IČO 00 603 414, ISSn 1338-8959, tlač: VEDA, vydavateľstvo SAV, Dúbravská cesta 9, 845 02 Bratislava, náklad: 4 000 ks, do tlače zadané: 
5. 4. 2017, uzávierky č. 5/2017, redakčná 24 . 4. 2017 a inzertná 25. 4. 2017, registračné č. EV 3654/09. Redakcia si vyhradzuje právo na neuverejnenie dodaných príspevkov, 
resp. ich skrátenie, opravu jazykových, gramatických a štylistických chýb. nevyžiadané rukopisy a fotografie nevraciame. nEPREDAJnÉ

Miestna knižnica, Heyrovského 2                                                                   

Knihovník: Ondrej Polák
Kontakt: kniznica@lamac.sk
tel. 02/ 64 78 97 37
Otváracie hodiny
Pondelok, streda 13:00 - 19:00
Štvrtok 10:00 - 15:00

• Vodoinštalácie a údržba – Ján Polák. 0905/627 321
• Opravujem, upravujem odevy, vyšívam.  

0902/717 517 
• Doučujem angličtinu, slovenčinu. Deti aj dospelých, 

aj cez víkendy. 0905/222 966
• Voda, maľovky, podlahy, montáž a opravy, aj cez 

víkend. 0905/429 097
• Klietky pre chov prepelíc , králiky, činčily, pasce 

na líšky a kuny, liahne na vajíčka, odchovne pre 
kuriatka, krmítka a napájačky, robíme rozvoz po 
celom Slovensku, viac na www.123nakup.eu.  
0907/ 181 800

Inzercia                                                                                                  

Kultúrna komisia MZ pozýva                                          

8.4. od 9.00-12.00 h – jarná burza – kino Lamač
9.4.     11.00 h - Divadielko pre deti – Šibi ryby - 
kino Lamač 
10.4. od 9.00 h – rekreačný zájazd seniorov – 
Mosonmagyarovár
1.5.  od 9.30 – Lamačský zdravbeh – 
Malokarpatské nám.
1.5.  od 16.00 h - Prvomájový guláš – 
Malokarpatské nám.
14.5. 17.00 h – Deň matiek – kino Lamač

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač                         
Miestny úrad Bratislava-Lamač
Malokarpatské nám. 9, 841 03 Bratislava
Tel.: 02/64 78 00 65
MIESTNy ÚRAD A POKLADňA
Pondelok 07:30 – 12:00 13:00 – 17:00
Streda 07:30 – 12:00 13:00 – 17:00
Piatok 07:30 – 12:00 
PODATEľňA
Pondelok 07:30 – 12:00 13:00 – 17:00
Utorok 07:30 – 12:00 13:00 – 15:30
Streda 07:30 – 12:00 13:00 – 17:00
Štvrtok 07:30 – 12:00 13:00 – 15:30
Piatok 07:30 – 12:00 
STAVEBNý ÚRAD
Pondelok  07:30 -12:00 13:00-17.00
Streda 07:30 -12:00 13:00-17.00

8.4.  Cez kosti mŕtvych 
18.00 h 3,00 €

9.4.  Moonlight 18.00 h 
3,00 €

22.4.  Vlk z kráľovských 
vinohradov 18.00 h 
3,00 €

23.4.  Ospalá zátoka 
18.00 h 3,00 €

29.4.  Králi hôr 18.00 h 
2,50 €

30.4.  Café society 18.00 h 
2,50 €

Program kina  
na apríl 2017                           

Ohlasovňa pobytov                                                              

V ohlasovni pobytov je možné nahlásiť trvalý 
a prechodný pobyt.
Stránkové hodiny
Pondelok  07:30 - 12:00 13:00 - 17:00 h
Streda  07:30 - 12:00 13:00 - 17:00 h
Piatok  07:30 - 12:00 h
Kontakty: zelenakova@lamac.sk, tel. 02/647 
800 65, 02/647 815 81

Program JDS BA-Lamač                                             
12.04. 14.00 h téma: Veľká Noc, zvyky 
a ozdobovanie vajíčok
18.04. 13.00 h Výbor JDS
19.04. 14.00 h téma: Lúštime krížovky – súťaž
26.04. 15.00 h téma: Prútikárstvo 
03.05. 14.00 h téma: Ako používať telefón 
10.05. 14.00 h Vychádzka do okolia, stretnutie 
v klube

Výbor JDS BA-Lamač

Program RC Obláčik na apríl 2017                

Pondelok
09.30 – 10.15 Prvé hudobné krôčky (VH) od 1,5 - 3 r.,  

KURZ
16.00 – 17.30 Herňa (VH) začíname od 24.4.
17.00 – 17.40 Little Ducklings (MH)
18.00 – 19.00 Zumba pre dospelých (VH)   
19.00 – 20.30 Brušné tance s Líviou (VH)
Utorok
10.00 – 11.30 Bábätkovo (VH) od 0 – 1,5 r.
17.00 – 18.00 Dance & play (VH) od 2,5 - 6 r., KURZ
19.00 – 20.00 Brušné tance s Katkou (VH)
Streda
09.00 – 10.45 Folklórik (VH) od 1,5 - 3 r., KURZ )  

začíname od 19.4.
16.00 – 17.40 ľudovienka (VH) od 3 - 6 r., KURZ
19.00 – 20.00 Zumba pre dospelých (VH)
Štvrtok
09.30 – 10.30 Montessori hernička (VH) od 1, 5 - 6 r.
Piatok
09.30 – 11.30 Herňa (VH)

Prázdniny v Obláčiku od 13.4.  do 18.4.2017

Podrobnosti o jednotlivých kurzoch, ako aj kontakt na 
lektorky, u ktorých sa môžete prihlásiť nájdete na na-
šom webe: www.oblacik.sk

Podujatia v RC Obláčik
SOBOtA 8.4. o  9.00 h Burza v kine Lamač, Prihlasova-
nie do 7.4.2017 na: info@oblacik.sk, tel.: 02/6478 0065 –  
p. Šimončičová
StreDA 12.4. o  18.00 h Schôdza členov a  dobro-
voľníkov rC Obláčik, Radi privítame nových záu-
jemcov o  členstvo/ dobrovoľníctvo. info@oblacik.sk,  
tel.: 0910 603 277
POnDeLOK 10.4. o 16.30 h Hľadanie veľkonočných 
vajíčok, prihlasovanie na : info@oblacik.sk
POnDeLOK 10.4. o 10.30 h Podporná skupina dojče-
nia, Téma: Ako spojiť dojčenie a starostlivosť o domác-
nosť, prihlasovanie na: bolekova.poradna@gmail.com 
alebo sms na 0903 302 306
POnDeLOK o 18.00 h a StreDA o 19.00 h Zumba pre 
dospelých, prihlasovanie na : panisova.martina@azet.sk 
/ max. počet 12 ľudí
ŠtVrtOK 20.4. o 18.00 h efektívne rodičovstvo, Klub 
– pre absolventov kurzu, Téma: Ako pomôcť dieťaťu, aby 
s nami spolupracovalo?, prihlasovanie na: 
martina.vagacova@gmail.com  
POnDeLOK 24.4. o 10.30 h Poradňa prirodzenej sta-
rostlivosti, Téma: Vplyv prania na zdravie rodiny a do-
mácich miláčikov, prihlasovanie na: bolekova.poradna@
gmail.com alebo sms na 0903 302 306
Zmena programu vyhradená / viac informácií a prihlášky 
na www.oblacik.sk

V marci sa narodili                                                                 
   9.3. Kurt Kristel 
14.3. Ema Sokola
16.3. Alexandra Hradská
17.3. Diana Drojáková
23.3. Kristína Macková

Lanovka na Kolibe
Pozrite sa na svet zhora!

Premáva po celý rok od štvrtka do nedele v čase od 10. – 18. h

Vysokohorský zážitok priamo v Bratislave? 
Spoznajte najkrajšie miesta lesoparku 
za jediný deň! Sedačková lanovka vás 
prepraví z Kamzíka na Železnú studničku 
(alebo späť) za osem a pol minúty. 
Na kilometrovej trase prekoná 
prevýšenie 186 metrov. 
Urobte si výlet s deťmi a pokojne 
so sebou vezmite svojich štvornohých 
priateľov alebo bicykel!

Všetky dôležité 
informácie o dianí 
v Lamači zdieľate na 
facebooku: 

Mestská časť Bratislava – Lamač

Na akciu Vítanie novorodencov môžu rodičia 
s trvalým pobytom v Lamači prihlásiť svoje deti 
narodené v období august 2016 – apríl 2017 na 
e-mailovej adrese simoncicova@lamac.sk alebo 

osobne na MÚ do 5. 5. 2017


